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RADA ZDRAVIA 

Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice: 16.02.2022 

Číslo: 3791/2022/ODDZ 

Vybavuje: PhDr. Peter Dringuš 
e-mail: peter.dringus@vucke.sk  

Telefón: 055/7268 295, Fax: 055/7268 149 
 

 

 

ZÁPISNICA 

z 12. rokovania Rady zdravia Košického samosprávneho kraja,  

konaného dňa 15.02.2022 
on-line formou 

 

 
Počet prítomných členov:         5 

Počet neprítomných členov:         4 

z toho ospravedlnení:          4 

 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, schválenie programu  

2. Informácia k možnosti čerpania finančných prostriedkov z Plánu obnovy a odolnosti 

pre nemocnice v Spišskej Novej Vsi, Michalovciach, Rožňave a Trebišove 

3. Vakcinácia proti ochoreniu COVID-19 – aktuálny stav, vývoj, štatistiky, ďalší postup 

4. Distribúcia AG testov poskytovateľom zdravotnej starostlivosti – ústna informácia 

5. Rôzne - podnety a poznatky členov rady 

6. Uznesenie a záver 

 

 

 

K bodu č. 1 

Rokovanie Rady zdravia Košického samosprávneho kraja (ďalej len „rada“) otvorila 

predsedníčka MUDr. Iveta Fulková. Komisia bola uznášania schopná. Program navrhnutý 

v pozvánke bol schválený jednohlasne všetkými členmi komisie.  

 

 

K bodu č. 2 

JUDr. Ľubica Palková z Odboru správy majetku KSK prezentovala dôvodovú správu ako aj 

samotný zámer čerpania finančných prostriedkov z Plánu obnovy a odolnosti, ktoré bude 

v prípade schválenia realizovať spoločnosť Svet zdravia, a.s.  

Miriama Letovanec – projektová manažérka spoločnosti Svet zdravia, a.s. ako aj MUDr. Šimo 

– medicínsky riaditeľ spoločnosti Svet zdravia, a.s. informovali o tom, že NsP Spišská Nová 

Ves, a.s. sa bude uchádzať o prostriedky na rekonštrukciu existujúcich priestorov lôžkovej 

časti (20 lôžok) a na prístavbu k pavilónu nemocnice novovzniknutých FULL FIT-OUT (80 
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lôžok). Ďalej sa plánuje rozvoj v oblasti traumatologického a muskuloskeletálneho programu, 

či onkológie. Situácia v regióne podľa predpokladov kategorizácie ústavnej zdravotnej 

starostlivosti zároveň potvrdzuje rozvoj programov pôrodníctva a neonatológie, či 

gynekológie. 

Nemocnica Michalovce sa bude uchádzať o prostriedky na prístavbu k budove nemocnice 

novej generácie uvedenej do prevádzky v roku 2017, pričom plánuje rozvoj v oblasti 

oftalmologického, ORL, ako aj urologického programu pre dosiahnutie synergií s nemocnicou 

v Trebišove. Okrem iného sa plánuje zamerať aj na rozvoj programov intervenčnej 

arytmológie a kardiológie. Takto bude participovať na riešení aktuálne nedostatočnej kapacity 

cievnych intervencií pri náhlej cievnej mozgovej príhode či infarkte myokardu v širokom 

regióne s kratšou dostupnosťou. Samostatný priestor pre rozvoj pripadá na onkologický 

program. V neposlednom rade sa Nemocnica Michalovce plánuje zamerať aj na rozvoj 

spondylochirurgického programu a programu stomato-maxilo-faciálnej chirurgie. 

Pre Nemocnicu s poliklinikou Trebišov, a.s. a Nemocnicu s poliklinikou sv. Barbory 

Rožňava, a.s. sa budú riešiť prostriedky z Plánu obnovy pre realizáciu rekonštrukcií a nákup 

medicínskej techniky.   

MUDr. Fulková sa následne pýtala akým spôsobom budú vysporiadané majetkoprávne 

vzťahy medzi KSK a Svetom zdravia, a.s. v prípade, že bude projekt úspešný a aké záväzky 

z nich vyplývajú pre KSK. Dotaz zodpovedal riaditeľ Úradu KSK JUDr. Bilčak spolu 

s projektovou manažérkou p. Letovanec s tým, že záležitosti týkajúce sa zmluvných vzťahov 

budú určite riešené v najbližšom období.  

MUDr. Fulková sa následne pýtala, či  sa k pred podpisom prípadnej zmluvy môže k veci 

vyjadriť aj hlavný kontrolór KSK. Riaditeľ Úradu KSK ako aj p. Letovanec sa zhodne 

vyjadrili, že v tom nevidia žiaden problém. 

Ďalšiu otázku MUDr. Fulkovej ako plánuje spoločnosť Svet zdravia, a.s. zabezpečiť dostatok 

personálu do novovybudovaných  oddelení zodpovedal medicínsky riaditeľ MUDr. Šimo. 

Uviedol, že spoločnosť urobí všetko preto, aby zabezpečila kvalitatívne dostatočný odborný 

personál na zabezpečenie poskytovania zdravotnej starostlivosti v jednotlivých medicínskych 

odboroch.  

 

 

K bodu č. 3 

PhDr. Peter Dringuš informoval členov rady o novinkách v procese očkovania, počtoch 

podaných vakcín v rámci jednotlivých VKOC a najdôležitejších štatistických údajoch. 

Zároveň informoval členov o pripravovaných krokoch na najbližšie obdobie. 

 

 

K bodu č. 4 

PhDr. Peter Dringuš informoval členov o procese vyskladňovania AG testov ako aj stavu na 

sklade. KSK práve ukončil distribúciu 50 000 AG testov, nové AG testy nám boli zo Štátnych 

hmotných rezerv odovzdané 31.1.2022 – ich distribúcia práve prebieha.  

 

 

K bodu č. 5 

Členovia Rady zdravia sa vyjadrili k akútnej potrebe investícií do zdravotníckych zariadení. 

Záverom však upozorňujú, že zásadným problémom bude odborný personál, ktorý už 

dlhodobo absentuje a situácia sa naďalej zhoršuje. 
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K bodu č. 6 

Uznesenie č. 1/2022 

Rada zdravia Košického samosprávneho kraja   o d p o r ú č a   Zastupiteľstvu Košického 

samosprávneho kraja schváliť uznesenie k bodu č. 2 d) pod názvom: Informácia k možnosti 

čerpania finančných prostriedkov z Plánu obnovy a odolnosti pre nemocnice v Spišskej Novej 

Vsi, Michalovciach, Rožňave a Trebišove podľa predloženého návrhu.  

Hlasovanie č. 1 

Prítomní: 5 

Za:  5 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

 

Rokovanie rady ukončila predsedníčka MUDr. Iveta Fulková. Zároveň sa poďakovala 

prítomným za účasť a všetky podnetné poznatky a návrhy.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PhDr. Dringuš Peter 

tajomník rady 

MUDr. Iveta Fulková 

predsedníčka rady 

 


